
                                                PROTOKÓŁ NR XX/2020                               -projekt - 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 25 czerwca 2020 

 

XX Sesję Rady Gminy otworzyła o godz. 9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska 

 

Zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 02.03.2020 o szczególnych rozwiązaniach, związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 i innych chorób zakaźnych oraz 

wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw / Dz.U z 2020 r.poz 374 ze zm./ 

- posiedzenie odbyło się za pomocą wideokonferencji a głosowanie przeprowadzono zdalnie za pomocą 

portalu e-sesja. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Łukasz Orfin 

9. Adam Raś 

10. Elżbieta Regulska 

11. Robert Sala 

12. Czesław Stadnik 

13. Wiesław Szwed 

14. Anna Trojanowska-Zochniak 

15. Jarosław Zawisza 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XX sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  Odczytała klauzulę RODO. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Proszę Państwa,  zgodnie z paragrafem 31 

Statutu Gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej inwestycji podejmowanych przez Kobierzyckie Przedsiębiorstwo 

Wodociągów i Kanalizacji sp.zo.o. w obszarze infrastruktury wodociągowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

[Wpisz cytat z dokumentu albo 

podsumowanie interesującej kwestii. Pole 

tekstowe można umieścić w dowolnym 

miejscu w dokumencie. Użyj karty 

Narzędzia pól tekstowych, aby zmienić 

formatowanie pola tekstowego cytatu.] 



Wniosek do porządku obrad. Wprowadzenie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej inwestycji 

podejmowanych przez Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji   sp. z o.o. w obszarze 

infrastruktury wodociągowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

2. Przyjęcie porządku obrad wraz z autopoprawką. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed 

BRAK GŁOSU (2) Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Porządek obrad przyjęto i wyglądał następująco:  

1. Otwarcie XX Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2020 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (remont wnętrza Kościoła p.w. Św. Andrzeja Apostoła w Bielanach 

Wrocławskich) dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Św. Andrzeja Apostoła w Bielanach 

Wrocławskich. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat /Ł.Borsuk. 



10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat / Akademia Piłkarska PROFI SPORT DUDA – Domasław/ 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat / Akademia Piłkarska PROFI SPORT DUDA –Hala/ 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat /IKEA RETAIL. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat /KKS. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat /KRESKA 3D. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat /KPR Sp. z o.o. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat /KPR Kobierzyce. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 2 do Porozumienia nr SP-

DT.032.6.2019 z dnia 30 maja 2019 r. umożliwiającego realizację zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-

rowerowego na odcinku Pełczyce – Kobierzyce oraz budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany 

Wrocławskie – Ślęza, stanowiących część tras rowerowych na terenie gminy Kobierzyce”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Chrzanów. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Księginice. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej inwestycji podejmowanych przez Kobierzyckie 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji sp.zo.o. w obszarze infrastruktury wodociągowej. 

22. Interpelacje radnych. 

23. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

24. Zapytania radnych i sołtysów. 

25. Wnioski i sprawy różne. 

26. Komunikaty Przewodniczącej. 

27. Zakończenie obrad.                                                                 

 

3. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2)Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska odczytała informację o działaniach 

międzysesyjnych /załącznik nr 1/ 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności   /załącznik nr 

2/ 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2020 rok. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XX/382/2020 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2020 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XX/383/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (remont wnętrza Kościoła p.w. Św. Andrzeja Apostoła w Bielanach 

Wrocławskich) dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Św. Andrzeja Apostoła w Bielanach 

Wrocławskich. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 



Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XX/384/2020 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie zabytku 

wpisanego do rejestru zabytków (remont wnętrza Kościoła p.w. Św. Andrzeja Apostoła w Bielanach Wro-

cławskich) dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Św. Andrzeja Apostoła  

w Bielanach Wrocławskich. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat /Ł.Borsuk. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

Uchwała nr XX/385/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie za-

wartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat / Akademia Piłkarska PROFI SPORT DUDA – Domasław/ 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

 

Dyskusja na temat atrakcyjności oferty sportowej oferowanej przez Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji 

oraz przez kluby i akademie piłkarskie. 

Udział w dyskusji wzięli: Radny Adam Raś, Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Radny Czesław Stadnik, 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus, Zastępca Wójta Piotr Kopeć. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej  pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Jarosław Zawisza 



BRAK GŁOSU (1) Andrzej Krzesłowski 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

Uchwała nr XX/386/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat / Akademia Piłkarska PROFI SPORT DUDA –Hala/ 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XX/387/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie za-

wartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat /IKEA RETAIL. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  



Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, Ad-

rian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wie-

sław Szwed, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) Andrzej Krzesłowski 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XX/388/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

 po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat /KKS. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 



Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

Uchwała nr XX/389/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat /KRESKA 3D. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 



 

Uchwała nr XX/390/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie za-

wartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat /KPR Sp. z o.o. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XX/391/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie za-

wartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat /KPR Kobierzyce. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 



Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XX/392/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 2 do Porozumienia nr SP-

DT.032.6.2019 z dnia 30 maja 2019 r. umożliwiającego realizację zadania pn. „Budowa ciągu pieszo-

rowerowego na odcinku Pełczyce – Kobierzyce oraz budowa drogi dla rowerów na odcinku Bielany 

Wrocławskie – Ślęza, stanowiących część tras rowerowych na terenie gminy Kobierzyce”. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 



Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XX/393/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 2 do Porozumienia nr SP-

DT.032.6.2019 z dnia 30 maja 2019 r. umożliwiającego realizację zadania pn. 

„Budowa ciągu pieszo-rowerowego na odcinku Pełczyce – Kobierzyce oraz budowa drogi dla rowerów na 

odcinku Bielany Wrocławskie – Ślęza, stanowiących część tras rowerowych na terenie gminy Kobierzyce”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Chrzanów. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

 

Dyskusja na temat zasad nazywania ulic w gminie Kobierzyce. 

Udział w dyskusji wzięli: Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Radny Adrian Łukowicz. Wójt Gminy 

Ryszard Pacholik, Radny Adam Raś. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Kmiecik 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XX/394/2020 w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Chrzanów. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XX/395/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 



 

20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Księginice. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie przy-

cisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) Henryk Łoposzko 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XX/396/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Księginice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej inwestycji podejmowanych przez Kobierzyckie 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji sp.zo.o. w obszarze infrastruktury wodociągowej. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie 

projektu uchwały. 



Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych 

ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (2) Robert Sala, Anna Trojanowska-Zochniak 

 

Uchwała nr XX/397/2020 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej inwestycji podejmowanych przez 

Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w obszarze infrastruktury 

wodociągowej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

22. Interpelacje radnych. 

Brak. 

 

23. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

Brak. 

 

24. Zapytania radnych i sołtysów. 

 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda poruszyła następujące tematy: 

1. Zawieszenie Janosikowego. 

2. Chór Diament – działalność przeniesiona do Domasławia, brak możliwości korzystania w Kobierzycach. 

3. Służba zdrowia – zmienił się zarząd NZOZ-u Twój Lekarz , któremu Gmina przekazała budynek. Czy nie 

rodzi to skutków prawnych? 



4. Pytanie od mieszkańców Wierzbic i Tyńca Małego – NZOZ Twój Lekarz wynajął podwykonawcę – wizyty 

domowe świadczy inna firma. Mieszkańcy są niezadowoleni, bo wizyty odbywają się w późnych godzinach, 

przyjeżdża nieznany lekarz, godziny są takie, że utrudnione jest wykupienie lekarstw o tej porze. Wizyty 

domowe wynikają z NFZ a nie są wykonywane przez podmiot, który pracuje na mieniu gminnym tylko przez 

podwykonawcę. Czy Pan Wójt ma wiedzę i czy zostaną podjęte jakieś kroki w tej sprawie. 

Radny Jarosław Zawisza: 

1. Przedszkole w Ślęzy będzie zamknięte. 

2. Skrzyżowanie ul. Kolejowa – bezpieczeństwo ale i estetyka / chwasty, błoto. 

Radny Czesław Stadnik: 

1. Chodnik na ul. Oławskiej- bezpieczeństwo pieszych, którzy muszą uciekać do rowu. 

2. Ulica Porzeczkowa – droga się rozjedzie po deszczach, błoto. 

3. Ulica Wrocławska w kierunku Bielan – ostatnia studzienka. Mieszkaniec, który tam mieszka jest 

zalewany przy dużych deszczach, łącznie z kotłownią i magazynami. Możemy zmobilizować powiat do 

działania? 

Radny Raś – sprawa dowozu mieszkańców do Obwodowych Komisji Wyborczych . 

Do zadanych pytań odnieśli się Wójt Gminy Ryszard Pacholik, Zastępca Wójta Piotr Kopeć, Sekretarz 

Gminy Maria Wilk. 

 

25. Wnioski i sprawy różne. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: 

1. Podziękowania dla gminnej ekipy porządkowej. 

2. Komunikat do mieszkańców – kwiaty są posadzone, ale serce boli w czasie upałów jak nikt nie podlewa. 

Nie tylko sołtys ale każdy z nas  musi dbać. 

3. Do radnych – jesteśmy radnymi całej gminy. Są priorytety. Nie bądźmy egoistami. Myślmy o tym co jest 

ważne. 

 

26. Komunikaty Przewodniczącej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Miesiąc lipiec jest miesiącem urlopowym. 

21 sierpnia 2020 r. odbędzie się sesja absolutoryjna. 

 

27. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XX Sesji Rady 

Gminy. 



  Sesja zakończyła się  – godz. 10:38 

 

Liczba załączników: 2.  

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce - Elżbieta Regulska 

  

Przygotował(a): Magdalena Marszałek – Wojciechowska

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


